
  
 Agenda styremøte (21.03.2024) 

NSchK Moss og Vestby 

Møte nr.: 02-2024

Dato: 21.3.2024

Sted: Moss Kl. 18.00

Tilstede Navn Rolle

☒ Øyvind Thorvaldsen Leder

☒ Hilde Thorvaldsen Nestleder

☒ Roger Moe Styremedlem

☒ Anita KrisIansen Sekretær

☒ Roger Hansen Kasserer

☐ Hans Fjeld Vararepresentant 1

☐ Yvonne Sandberg Vararepresentant 2

☐ Renate Normark Leder valgkomiteen

Referat fra forrige 
styremøte

Godkjent   ☒ 
Kommentar: 

Agenda
1. Referat fra forrige styremøte 

a. Godkjenne  
b. Følge opp punker 

i. Terminlister  
ii. AkIvitetsavgiT  
iii. Klypen  
iv. Status arrangementskomiteen 
v. Gressklipping 
vi. Kjøp av hinder 
vii. Status utedo 
viii.NBF-sIge 
ix. Kodelås container 
x. Bord og stoler Il hyXa 

2. NKK krav, ubetalte  
3. Kurs, regnskap  
4. Rep. Mappe -publisert på neX  
5. Kjøpe brukt sIge, bruks  
6. Dato for neste møte/møter 
7. Annet 

Møtereferat / Vedtak:
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1 1. Referat fra forrige styremøte 
a. Terminlister  

i. Øyvind har begynt på et utkast 
1. Roger M har snakket Antonia (kanskje mer kjent som 

GuleKule) som vi er glad for har sagt seg villig Il å holde 
bronsemerkekurs  

a. Vi prøver å gjennomføre torsdager før sommeren. 
Øyvind publiserer. Målet er å få akIvitet og siXe 
igjen med liX inntekter. Roger M avtaler. Pris blir kr 
2 200,- for medlemmer og 2 400,- for ikke 
medlemmer. 

ii. Øyvind undersøker muligheten for å flyXe RIK-grunnkurs 1.06 Il 
annet sted slik at vi også kan avholde hundens dag den datoen 

iii. Legger inn jaktakIvitet torsdager 9-12 
iv. Treningsdager er lagt inn som avtalt på forrige møte 
v. Dugnad 06.05 – Komme Ilbake Il oppgaver 

b. AkIvitetsavgiT  
i. Vi tar betalt kr 250,- på Vipps to ganger i året. Første forfall 1. april 

og andre er 1. august, eller senest når medlem tar banen i bruk. 
Kode Il bommen og container gis når avgiTen er betalt. 
EngangsavgiT for medlemmer økes Il kr 80,-. Ikke medlemmer kr 
100,-. AvgiT skal betales før bruk av banen 

ii. Roger H sjekker at vi har startbøker som vi kan selge og hvordan 
skal vi ta betalt 

iii. Dersom vi avtaler med instruktør, så må kasserer få informasjon 
om kostnaden for kursholder inkl reise/overnaeng 

c. Klypen  
i. Kun 16 innbetalinger så langt. Medfører en kost på neXo ca TNOK 

8 
ii. Har egen kode i Vipps nå 

d. Status arrangementskomiteen 
i. RIK-grunnkurs, med figurantkurs – lagt ut, men kun 2 påmeldt 
ii. RIK-sporkurs – jobber med sted 
iii. Lydighetsseminar – 5 påmeldt, kun en ledig plass igjen 
iv. NBF- seminar – Purrer for å få svar 
v. K-test, kurs for figuranter og dommere Il deXe har vi Il helgen 21 

– 23. Juni, men venter på godkjenning. Mange som har meldt 
interesse 

vi. Familiedag/åpen dag – hundens dag 1. juni, må planlegges 
vii. Lydighetsstevne – Roger H kartlegger hva vi trenger av ressurser og 

hvordan vi kan skaffe nødvendig kompetanse, så vi kan se om vi får 
det Il på sikt 

viii.UtsIllingstrening/kurs – Øyvind sjekker  
ix. C-seminar, må være tydelig skille mellom hva de ulike deltakerne 

kan trene. Kun de med RIK-lisens vil kunne trene med teknikkarm. 
Skal sørge for kontroll av deltakerne 

e. Gressklipping – kommer vi Ilbake Il liste 
f. Hinder er kjøpt 
g. Status utedoen – ingen endring 
h. NBF-sIge – se punkt 5  
i. Kodelås container – Øyvind anskaffer 
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2 NKK krav, ubetalte – hva gjør vi? Purrer styremedlemmer som ikke har betalt. Hvis de ikke 
gjøre det innen 15. april må vi vurdere Iltak.  

3 Kurs, regnskap  
Styret er enige om at målet er et forsikIg overskudd.  Det legges frem et regnskap per kurs 
når avholdt. 
Kasserer rapporterer status likviditet på hvert møte. 

4 Representantskapsmappe er publisert på neX. 
Til neste år ønsker vi å holde et medlemsmøte for gjennomgang av denne.  

5 NBF-sIge – vi kjøper ikke den i tre som vi har fåX Ilbud om da kvaliteten var for dårlig. 
Styret ønsker å Ilby et ordentlig Ilbud Il NBF og går Il innkjøp Il en sIge i metall. Roger M 
får mandat Il å kjøpe en god sIge Il maks TNOK 15. DeXe er ikke budsjeXert, men styret 
mener at det er en nødvendig kostnad for å kunne Ilby nødvendig utstyr Il NBF, og at 
klubben har økonomi Il en slik investering. Den vil også kunne brukes som en arIg 
umordring for alle som trener. Styret håper det på sikt også kan bidra Il flere medlemmer i 
klubben.Dato for neste styremøte:  
Torsdag 25. Kl 18:00 på klubbhyXa, Ødemark 

7 Annet 
a. NKK skal ha nye styremedlem Il NKK Øsmold, interessert kan melde seg 
b. Styret ønsker at det er leder og/eller nestleder som drar på 

Representantskapsmøte og legger det frem som forslag for Generalforsamlingen 
for neste år 

c. Øyvind legger inn navn og mailadresse Il styremedlemmer på neXsiden 
d. Vurdere hva vi kan lage av «velkomstpakke» for nye medlemmer og hvordan vi kan 

ivareta de på best mulig måte så de raskt føler seg velkommen i klubben 
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